



شهادة التسجيل في ضريبة القيمة المضافة
أصدرت بموجب الصلاحية الممنوحة بموجب المادة (4) من المرسوم بقانون رقم (13) لسنة 2016 بشأن إنشاء الهيئة الاتحادية للضرائب

Certificate of Registration for Value Added Tax in the United Arab Emirates
Issued under the authority allocated by Art. 4 of the Federal Decree-Law No. 13 of 2016

The Federal Tax Authority certifies that the entity below is a registered person for Value Added Tax in the UAE
تشهد الهيئة الاتحادية للضرائب أن الجهة التالية مسجلة لضريبة القيمة المضافة في الإمارات العربية المتحدة

Tax Registration Number 104069050300003 رقم التسجيل الضريبي

Legal Name of Entity (Arabic) ادكور جرافيكس لتصميم اللوحات الاعلانية - شركة الشخص الواحد ذ م م الاسم القانوني للكيان (باللغة العربية)

Legal Name of Entity (English) ADCORE GRAPHICS DESIGN OF ADVERTISING BOARDS - SOLE PROPRIETORSHIP L.L.C. الاسم القانوني للكيان (باللغة الانجليزية)

Registered Address, and Contact Number AL FIRDOUS TOWER, Office 30, 18th Floor, Salaam Street, Al Danah, Abu Dhabi, 0000, Abu Dhabi +971562124153 العنوان المسجل ورقم التواصل

Effective Registration Date 01/06/2023 تاريخ التسجيل الفعلي

First VAT Return Period 01/06/2023 - 31/08/2023 فترة أول إقرار لضريبة القيمة المضافة

First VAT Return 28/09/2023 تاريخ استحقاق الإقرار الضريبي لضريبة القيمة المضافة

Start and end dates of Tax periods 1st Mar to 31st May, 1st June to 31st Aug, 1st Sep to 30th Nov, 1st Dec to 28th Feb تواريخ بدء وانتهاء الفترات الضريبية

List of sole establishments and branches under the registered taxable person: قائمة المؤسسات الفرعية والفروع المندرجة ضمن التسجيل الضريبي:

Legal Name	Licensing Authority	License Number/رقم الرخصة	جهة الترخيص	الاسم القانوني
------------	---------------------	---------------------------	-------------	----------------

يرجى التأكد من صحة تفاصيل الشهادة. يجب إبلاغ الهيئة الاتحادية للضرائب في حال تغيير الأسس التي حصلت فيها على رقم التسجيل الضريبي الخاص بك.*

*Please check that the details on this certificate are correct. You must inform the Federal Tax Authority of any change on the basis of which you obtained your Tax Registration Number.

Date of Issue

24/05/2023

تاريخ الاصدار





Legal Name	Licensing Authority	License Number/رقم الرخصة	جهة الترخيص	الاسم القانوني
1 ADCORE GRAPHICS DESIGN OF ADVERTISING BOARDS - SOLE PROPRIETORSHIP L.L.C.	Abu Dhabi Department of Economic Development	CN-4742525	دائرة التنمية الاقتصادية في أبوظبي	ادكور جرافيكس لتصميم اللوحات الاعلانية - شركة الشخص الواحد ذ م م

يرجى التأكد من صحة تفاصيل الشهادة. يجب إبلاغ الهيئة الاتحادية للضرائب في حال تغيير الأسس التي حصلت فيها على رقم التسجيل الضريبي الخاص بك.*

*Please check that the details on this certificate are correct. You must inform the Federal Tax Authority of any change on the basis of which you obtained your Tax Registration Number.

Date of Issue

24/05/2023

تاريخ الاصدار

